



Abraham and Sarah Have a Baby

Bible story from Genesis 17:1-5, 15-19; 18:1, 2, 9-14; 21:1-7

When Abram was 99 years old, God talked to Abram. God promised Abram that he and his wife would have a son. God said that Abram would have many grandchildren and great-grandchildren. He would be the father of many nations.

God changed Abram's name to Abraham. Sarai's name was changed to Sarah. That name means "princess." Some of Sarah's family would become kings.

One day three visitors came and reminded Abraham of God's promise. They said, "Your wife will have a son." Sarah heard the men talking, and she laughed. Sarah thought she was too old to have a baby. But God reminded Abraham that nothing is too hard for God.

Soon God kept His promise. When Abraham was 100 years old, his son was born. Abraham and Sarah named the baby Isaac. That name means that they were glad. They were happy. The baby made them laugh.

God took good care of Abraham and his family.

◆ **Something More!** Have one child dress up as Abraham and another as Sarah. Put a doll in Sarah's arms. Pose them and take a family picture. Do this until all children have participated. Talk about how happy Abraham and Sarah were. Let children skip and clap their hands as they sing a happy song. Pray and thank God for taking care of families.

Abraham y Sara tuvieron un bebé

Historia bíblica tomada de Génesis 17:1-5, 15-19; 18:1, 2, 9-14; 21:1-7

Cuando Abram tenía 99 años de edad, Dios le habló a Abram. Dios le prometió a Abram que él y su esposa tendrían un hijo. Dios dijo que Abram tendría muchos nietos y biznietos. Sería el padre de muchas naciones.

Dios cambió el nombre de Abram por Abraham. El nombre de Saray cambió a Sara. Ese nombre significa princesa. Alguno familiares de Sara se convertirían en reyes.

Un día tres visitantes vinieron y le recordaron a Abraham la promesa de Dios. Dijeron: "Tu esposa tendrá un hijo." Sara escuchó a los hombres y se rió. Sara pensó que era muy mayor de edad como para tener un bebé. Pero Dios le recordó a Abraham que nada es imposible para Dios.

Al poco tiempo Dios cumplió su promesa. Cuando Abraham tenía 100 años de edad, su hijo nació. Abraham y Sara le pusieron de nombre al bebé Isaac. Ese nombre significa que estaban contentos. Estaban alegres. El bebé los hacía reír.

Dios cuidó de Abraham y su familia.

◆ **iAlgo más!** Haga que un niño se vista como Abraham y otro como Sara. Coloque un muñeco en los brazos de Sara. Póngalos en pose y tome una foto familiar. Haga esto hasta que todos los niños hayan participado. Hable de la felicidad que sintieron Abraham y Sara. Permita que los niños aplaudan mientras cantan una canción alegre. Oren y agradézcanle a Dios por cuidar de las familias.